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USA: Napriek tomu, že vakcíny na COVID-19 sú vládnymi médiami vyhlasované za bezpečné a
účinné, mnohí zdravotnícki pracovníci sa nimi zaočkovať odmietajú a tí, ktorí otvorene hovoria o
svojich obavách, sú veľkými technologickými spoločnosťami cenzurovaní alebo vyhadzovaní zo
svojich platforiem.

Niektoré zdravotné sestry a lekári povinné očkovania odmietajú aj napriek tomu, že ich to bude stáť
zamestanie. Internetový portál The Epoch Times sa spojil s niektorými týmito profesionálnymi
zdravotníkmi, aby zistili dôvod.

 

„Nemožné dať plne informovaný súhlas“
Emily Nixonová je registrovaná zdravotná sestra, ktorá pracuje v zdravotníctve už 18 rokov.

Keď jej zamestnávateľ, MaineHealth, oznámil, že očkovanie bude povinné, rýchlo zorganizovala
skupinu nazvanú „Koalícia zdravotníckych pracovníkov proti medicínskym príkazom“ a podala žalobu
na súd.

„O svoju prácu prichádzajú a budú prichádzať tisíce zdravotníkov.

Už teraz chabá infraštruktúra zdravotnej starostlivosti v štáte Maine tento devastačný úbytok
personálu nevydrží. Skolabuje. Starostlivosť je už teraz na prídel. V tomto štáte zažívame mediálny
blackout,“ povedala Nixonová.

„Podľa môjho názoru, z pohľadu inteligentnej, zdravej a zodpovednej profesionálnej zdravotníčky,
ktorá sa o seba skvele stará, je urážkou očakávať, že si dám pichnúť injekciu neznámej látky
a účinnosti.

Takýmto činom by som poskytla príklad tým skvelým ľuďom, ktorým slúžim, že by sa aj oni mali
podrobiť farmaceutickým spoločnostiam – usvedčeným zločincom – v snahe priložiť leukoplast na
zívajúcu ranu reality.
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Je bezohľadné nariaďovať povinné očkovanie bez výnimky, najmä keď sú tie vakcíny úplne nový
medicínsky produkt, ktorý prechádza len svojím prvým rokom skúmania. 

Nie sú patrične nahlasovné mimoriadne prípady. Vieme, že vakcína „preteká“. Bezpečnosť a účinosť
tejto vakcíny nebola dokázaná. Sú aj iné bezpečné a alternatívne liečby.

Nie je možné dať plne informovaný súhlas bez dlhodobých, neskreslených dát.

Vyhrážanie sa stratou našich pracovných miest je nehorázny nátlak. Týmito nariadeniami nám bolo
odobraté naše Bohom dané právo na telesnú integritu a osobnú autonómiu a my to nebudeme
trpieť,“ povedala Nixonová.

„Vedľajšie účinky sú skutočné“
Jaclyn Zubiateová, ktorá pracovala v Zdravotnom centre Southern Maine, svoju prácu zdravotnej
sestry milovala.

„Nedala som si tú vakcínu, hoci dostanem výpoveď… S údajmi, ktoré teraz máme, vieme, že miera
prežitia je dosť vysoká.

Za uplynulých 18 mesiacov som poslala na JIS-ku len jedného pacienta s respiračnými problémami.
COVID nemá žiadne charakteristické znaky oproti iným vírusom, tak ako ich majú iné choroby, na
ktoré máme vakcíny.

Prečo by som potrebovala vakcínu na niečo s 99-percentnou mierou prežitia, čo ani nemá
charakteristické príznaky?“ povedala Zubiateová.

„Zdravotníci sa nedávajú očkovať preto, lebo vedia, že tie vedľajšie účinky sú skutočné. Na urgente
som videla myokarditídu, celulitídu, nezvyčajné neurologické symptómy, a tiež celý rad iných
vedľajších účinkov.

Videla som ľudí, ktorí boli po očkovaní veľmi chorí a potom šli na test a bol pozitívni.

Pravdepodobnosť toho, že dostanú covid, je podľa nedávnych štúdií a toho, čo vidím na mojej klinike,
u zaočkovaných veľmi vysoká. Vakcína by mala fungovať a ona nefunguje.

Predtým, ako ju nazveme „bezpečnou a účinnou“, by mala byť roky testovaná na niečom inom ako sú
ľudia. Vakcína spôsobila viac než 15 000 úmrtí, o ktorých média nehovoria. Ja sama to riziko nikdy
nepodstúpim,“ povedala Zubiatová.

„Dáta hovoria samé za seba“
Jessica Mosherová pracovala ako zdravotná sestra viac než desaťročie. Je matkou štyroch detí
a veteránkou Námorníctva USA, ktorá prišla o prácu kvôli odmietnutiu očkovaní.

V Reddingtonsko-Fairviewskej všeobecnej nemocnici zastávala post vrchnej sestry, vedúcej dohľadu
nad pacientmi a programovej riaditeľky opatrovateľskej starostlivosti.

„Ochrana môjho zdravia a držanie sa mojich náboženských presvedčení bude mať u mňa vždy



prednosť pred zamestnaním.

Písmo sľubuje, že „kým potrvá Zem, nikdy neprestane sejba a žatva´; na tejto strane nebies máme
hojnosť možností zamestnania, ale len jeden život,“ povedala Mosherová.

„Mám titul magistry v ošetrovateľstve a som zamestnaná ako profesorka ošetrovateľského výskumu
a na dôkazoch založenej praxe. Mám skúsenosti so zberom a analýzou dát a vyslovovaním záverov.
Pred objavením sa ochorenia Covid-19 som sa nespoliehala na médiá, vládu ani veľké technologické
spoločnosti a nemám v pláne to meniť.

Čo sa týka poškodenia, ktoré spôsobili tieto experimentálne vakcíny a nedostatku vykonaných štúdií,
dáta hovoria samé za seba.

Všetko to spečaťuje to, čo som videla ako zdravotná sestra a čo po očkovaní zdieľali iní. Na tento
vírus, podobne ako na nádchu a chrípku, nie je liek. Má však takmer 100-percentnú mieru prežitia.

Tým, ktorí presadzujú vakcínu, ide o peniaze. Ja sa riadim vedou. Zdravotníci neodchádzajú od svojej
vášne ani stabilného platu preto, aby robili problémy. To množstvo ľudí, ochotných nechať sa
vyhodiť, by malo byť samo osebe dôvodom na poplach,“ povedala.

„Zdravotníci majú prirodzenú imunitu“
John Lewis pracoval pre veľkú nemocnicu v južnom Maine. Je proti potratom a je presvedčený, že
každý život je vzácny.

„Vediac, že všetky tri dostupné vakcíny boli buď testované, vyvinuté alebo vyrobené s použitím
plodových bunkových línií z dobrovoľných potratov, nemohol by som s čistým svedomím ohroziť svoje
hlboko zastávané presvedčenia.

Predvídajúc, že by som bol schopný požiadať o náboženskú výnimku, je ťažké akceptovať, [že]
nemám poskytnutú výnimku na základe svojich povinností, keď sa vezme do úvahy, že pracujem na
diaľku a neprichádzam do kontaktu s pacientmi,“ povedal Lewis.

„Pominúc medicínske či náboženské výnimky, mnohí zdravotníci zvažujú riziká a prínosy svojho
zaočkovania.

Ide o rovnaký prístup ako pri poskytovaní starostlivosti pacientovi, kde je pacientovi umožnený
informovaný súhlas. Mnohí zdravotníci majú prirodzenú imunitu. Iní majú pocit, že chýba dostatočný
dlhodobý výskum vedľajších účinkov.

Títo zdravotníci tiež na vlastné oči vidia, čo sa deje v nemocniciach a nemusí to byť nevyhnutne
v súlade s naratívom,“ povedal Lewis.

„Nikto z nás nevidí vlny“
Aj registrovanej zdravotnej sestre Heather Sadlerovej sa páči byť sestrou, povedala však, že vlastné
zdravie a zdravie jej rodiny sú oveľa dôležitejšie, než jej výplata.

„Toto je nová vakcína (ak ju tak chcete nazývať), ktorá NIKDY nebola úspešne zavedená a nemá
žiadne dáta ohľadom dlhodobých účinkov, neslobodno zamieňať s „vedľajšími účinkami“, ako sa
zrejme nazdáva bežná verejnosť.



Vždy som bola tou, ktorá svoje voľby zdravotnej starostlivosti analyzuje optikou pomeru rizika
a prínosu. Vediac o covide to, čo viem (a robila som veľa výskumu), nespadám ani do jednej
kategórie s vysokým rizikom ťažkého ochorenia resp. úmrtia: vek nad 65 rokov, obezita, choroba
srdca, cukrovka, chronické pľúcne stavy a narušená imunita.

Pre mňa a moju rodinu je vyššie riziko vedľajšieho či dlhodobého účinnku zo zaočkovania sa doslova
neznámou látkou,“ povedala Sadlerová.

„Som zdravotná sestra na onkológii a hematológii a vidím, že zažívame nárast hospitalizácií resp.
pacientov z dôvodu porúch zrážanlivosti a krvácania. Jeden týždeň sme, napríklad, mali v nemocnici
dvoch pacientov, ktorým diagnostikovali zriedkavú poruchu zrážanlivosti…

A toto sa stalo dvakrát za jeden týždeň vo vidieckom strednom Maine. Jediným spoločným faktorom
u oboch prípadov bola vakcína na covid, podaná pred tromi dňami. Bolo to nahlásené CDC? Neviem.

Len štyria z približne 20 až 25 ľudí, ktorých osobne poznám, pozitívne testovaní na covid, boli
nezaočkovaní. Áno, nezaočkovaní.

Väčšina ľudí okolo mňa, ktorí boli za posledné tri mesiace pozitívne testovaní, boli plne zaočkovaní.
Prečo by som chcela riskovať vedľajšie či dlhodobé účinky očkovania, keď stále môžem dostať a šíriť
tento vírus? To jednoducho nemá logiku.

Tie dva príklady jasne a totálne boria ich teóriu, že je to bezpečné a účinné,“ povedala Sadlerová.

„Neustále komunikujem s inými zdravotníkmi v štáte Maine a nikto z nás nevidí „vlny“, o ktorých
hovoria bežnej verejnosti.

Toto je Amerika! Mám úplné právo robiť informované rozhodnutie ohľadom svojej zdravotnej
starostlivosti. Čokoľvek vám hovoria, to, čo robím, nemá žiadny priamy vplyv na vás,“ povedala
Sadlerová.

„Najdôležitejšia je sloboda“
Sherri Thorntonová bola členkou a predsedníčkou poradnej rady SAFE štátu Maine a 45 rokov
zdravotnou sestrou.

Plánovala odísť do dôchodku, no chcela ešte do konca roku pracovať. Keď ale videla blížiace sa
povinné očkovanie, rozhodla sa ísť do dôchodku skôr.

„Som presvedčená, že okrem spasenia je tým najdôležitejším v živote sloboda. Nikto okrem Pána
nemá právo hovoriť mi, čo môžem alebo nemôžem robiť so svojím telom.

Vakcíny boli vyrobené s použitím tkaniva plodu a ja som zásadne proti potratom,“ povedala
Thorntonová.

„Zložky vakcíny nie sú bezpečné. Je veľa vedľajších účinkov, ktoré spôsobujú viac škody ako
koronavírus. Nechráni proti variantom… Očkovanie všetkých nezaručí hromadnú imunitu a spôsobí
len ďalšie varianty, ktorým podľahnú tí, čo nemajú prirodzenú imunitu,“ dodala Thorntonová.

The Epoch Times oslovili aj traja ďalší zdravotníci, ktorí sú proti povinnému očkovaniu, no neželajú si
zverejniť svoje mená ani zamestnávateľov.



Záver
Ako vidno, okrem zdravotníckych „mediálnych hviezd“ zúrivo propagujúcich očkovanie existuje aj
obrovské množstvo zdravotníkov, ktorí majú na očkovanie proti covidu negatívny pohľad.

Pri každom medicínskom úkone je nutné zvažovať riziká a prínosy. No a pri očkovaní proti Covid-19
je tých prínosov veľmi málo, ak vôbec nejaké sú, no rizík je až priveľa.
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